

“2021年第十届数量经济学国际学术会议（中国·长春）”征文启事

“2021年第十届数量经济学国际学术会议（中国·长春）”征文启事

发布时间：2021-04-19 09:41:32 作者/出处：



“2021年第十届数量经济学国际学术会议（中国·长春）”，拟于2021年7月9日-7月11日线上举行，会议英文名称为：The Tenth International Symposium of Quantitative Economics, 2021 (Changchun, China)。本届国际会议拟围绕当前中国经济与世界经济问题，重点关注数量经济学理论与方法的最新进展及其在经济、金融各领域的应用，致力于为经济学和金融学等研究领域的专家学者提供高水平学术交流的国际化平台。会议将在宏观经济计量与数量分析、微观经济计量与数量分析、金融市场计量与数量分析等多个领域，开设跨时区的洲际主题论坛、社会经济热点问题和重大课题的专场论坛、数量经济学与其他学科门类交叉融合的跨学科论坛、由多家国内外高水平学术期刊编辑和知名学者主持的青年学者论坛、以及有关学科建设的高等教育专场论坛等。届时还将邀请参加本次国际会议的海内外知名学者举办多场高水平学术报告和国际讲习班。

欢迎海内外经济学者踊跃投稿参会。

投稿方式

会议论文投稿采用邮箱投稿方式。投稿邮箱为s1jj@jlu.edu.cn。截止日期为2021年6月6日。投稿格式：投稿论文请使用PDF格式（中英文均可）；邮件发送主题请以“2021年会+作者姓名”方式命名（英文稿件以“2021 Conference + Author’s Name”命名）；邮件内容请

务必写明以下信息：作者姓名、单位、职称、联系电话、通讯地址、电邮地址。会议主办方将组织相关专家对投稿论文进行评审，并于2021年6月10日至12日期间陆续向所有入选论文的通信作者发送会议邀请函。

会议联系方式

联系电话：0431-85166059

联系邮箱：sljj@jlu.edu.cn

举办单位

会议主办单位：吉林大学数量经济研究中心

会议协办单位：吉林大学商学院、吉林国家应用数学中心

The Tenth International Symposium of Quantitative Economics,

2021 (Changchun, China)

The Tenth International Symposium of Quantitative Economics, 2021 (Changchun, China) is scheduled to be held from July 9 to 11, 2021 in Changchun, China. The symposium is intended to discuss the current economic issues in China and the world and has its main concerns with the recent developments of theory and methodology of quantitative economics and their applications in all areas of economics and Finance. It dedicates to creating a high-level international academic platform for global economists. The symposium will focus on macroeconomic econometric and quantitative analysis, microeconomic econometric and quantitative analysis, financial market econometric and quantitative analysis and other fields, and set up intercontinental theme forums across time zone, special forums about economic hot issue and major topic, interdisciplinary forums on the integration of quantitative economics and other disciplines, young scholar forums hosted by famous scholars and editors of respected academic journals, and summit forums on higher education related to discipline construction. Distinguished scholars will be invited to provide cutting-edge academic reports and international workshops.

Welcome your contributions and your participations.

Call for Papers

Welcome to submit unpublished papers to our conference through email: sljj@jlu.edu.cn. Please use PDF format (either in English or Chinese). The subject of the email is supposed to be named as "2021 Conference + Author's Name". Please be sure to include the following information in your manuscript: author's name, organization, job title, contact number, mailing address, email address. Submission Due: June 6, 2021.

Feedback: We will successively send the meeting invitation letters to all the corresponding authors of the selected papers during June 10 to 12, 2021.

Contact Information

Phone: 0431-85166059

E-mail: sljj@jlu.edu.cn

Organizer

Organizer:

The Center for Quantitative Economics of Jilin University

Co-organizer:

Business School of Jilin University & National Center for Applied Mathematics in Jilin

吉林大学数量经济研究中心

电话（传真）：0431-85166059

办公邮箱：sljj@jlu.edu.cn

地址：

长春市前进大街2699号吉林大学匡亚明楼

邮编：130012



key%3Dintroduction&source=bookmark&appkey=2992571369&pic=&ralateUid=#_loginLayer_1509067849696)

3%95%E7%AD%89%E3%80%82)

© 吉林大学数量经济研究中心

中国·长春·前进大街2699号|邮编:130012|电话:+86 431 85166059|传真:+86 431 85166059|吉ICP备
05000066号 (<https://beian.miit.gov.cn/>)|